
 

2025年 4月份全校行事曆 

日期/事項 內容 

彈性更換 

夏季校服 

由 4月份開始，家長可因應天氣為幼兒穿著整套冬季或整套夏季校服。 

由 5月開始，幼兒便需全面更換夏季校服。 

4月 1日(星期二) 

「Joy 滿愛」家長小組 第二節 

時間：上午 9時 15 分至 10 時 45分 

請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。 

4月 3日 
至 

4月 17日 

請家長於此日前完成繳交 4月份之茶點費、學費及膳食費。 

4月 4日(星期五) 清明節假期，全校放假一天 

4月 8日(星期二) 火警演習，上課時段內進行 

4月 8日(星期二) 

「檸檬尤加利防蚊膏」家長工作坊及「親子拓印枱布」親子活動 

時間：下午 2:00-4：30 

請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。 

4月 10日(星期四) 

K2參觀九龍城警署 

目的：透過參觀報案室、警察裝備，以及了解警署的日常工作活動，增加

幼兒對警務人員的工作的認識。 

參觀時間：上課時段內進行 

如有任何疑問，請聯絡班主任。 

4月 11日(星期五) 

四月份生日會暨「環球文化英語同樂日」 

1. 請上述月份的「生日之星」家長運用老師派發之圖工物料，與幼兒創

作獨特的生日帽，讓小朋友帶回校。 

2. 活動主題是「環球文化日」，鼓勵家長為孩子準備不同國家的傳統服

飾，讓孩子透過服裝體驗和欣賞世界各地的文化特色。 

3. 家長可準備不同國家的傳統美食回來與孩子們分享，並簡單介紹這些

食物的文化背景，讓孩子們在愉快的氛圍中學習不同國家的傳統。 

4月 14日 

至 

4月 26日 

復活節假期，幼兒放假共十三日 

2025年 4 月 28 日(星期一)照常上課。 

4月 29日(星期二) 

K1、K2拍攝個人及班相、K3拍攝畢業相及班相 

*請穿著整齊的夏季校服 

*參加之幼兒務必出席，不設補拍 

詳情請參閱通告及可與班主任聯絡。 

4月 29日(星期二) 

4 月份親子團契：耶穌復活了 

時間：下午 3:00至 4:15（請已參加之家長和幼兒在下午 2：50到達學校） 

如有查詢，歡迎聯絡王雅文老師 

 



活動預告 

5月 1日(星期四) 勞動節假期，幼兒放假一天。 

5月 2日(星期五) 教師發展日，幼兒放假一天。 

5月 5日(星期一) 佛誕假期，幼兒放假一天。 

5月 6日(星期二) 「Joy 滿愛」家長小組 第三節 

5月 8日(星期四) K2 及 K3 渡輪維港遊 

5月 9日(星期五) K1 親子參觀衛生教育展覽中心 

5月 15日(星期四) K2 及 K3 參觀合一堂學校 

5月 16日(星期五) 五月份生日會 

5月 20日(星期二) 「Joy 滿愛」家長小組 第四節 

以上預告或會因天氣、場地及其他狀況而有所變動，家長可先預留時間陪

幼兒出席活動或安排人手照顧幼兒，詳情可留意學校最新安排。 

----------------------------------------------------------------------------------- 

2025年 4 月份行事曆 

致閩光書院幼稚園部： 

1. 本人知悉有關彈性更換夏季校服事宜。 

2. 敝子弟將  會 /  不會 跟隨老師參觀九龍城警署。 

3. 敝子弟將  會 / 不會 跟隨老師參觀合一堂學校。 

4. 本人將 會 / 不會 跟隨老師參觀參觀合一堂學校, 只限一位家長。 

 

學生姓名：_________________  班別：_______________  家長簽署及日期：_______________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

School Calendar for April 2025 

 

Date / Event Content 

Flexible Change to 

Summer Uniform 

- From April onwards, parents may choose for their child to wear either the full winter 

uniform or the full summer uniform based on the weather.   

- From May, all children must wear the full summer uniform. 

April 1 (Tuesday) 

Joyful Love" Parent Group - Session 2 

- Time: 9:15 AM - 10:45 AM   

- Parents who have registered are requested to attend punctually. Please refer to the 

relevant notice or contact Ms. Tsang for details. 

April 3 - April 17 
- Parents are kindly reminded to complete the payment for April’s snack fee, tuition fee, 

and meal fee by this date.   

April 4 (Friday) 
April 4 (Friday)   

- Ching Ming Festival Holiday – No school for all students. 

April 8 (Tuesday) Fire Drill will be conducted during school hours. 

April 8 (Tuesday) 

- Parent Workshop: "Lemon Eucalyptus Mosquito Repellent Balm" & Parent-

Child Activity: "Handprinted Tablecloth"  

  - Time: 2:00 PM - 4:30 PM   

  - Parents who have registered should attend punctually. Please refer to the relevant 

notice or contact Ms. Tsang for details.   

April 10 (Thursday) 

K2 Visit to Kowloon City Police Station   

- Purpose: To enhance children's understanding of police officers' work through a tour 

of the reporting room, police equipment, and daily operations.   

- Time: During school hours.   

- For any enquiries, please contact the class teacher. 

April 11 (Friday) 

April Birthday Celebration & "Global Culture English Fun Day"   

1. Parents of Birthday Stars should help their child create a unique birthday hat using 

the craft materials provided by the teacher and bring it to school.   

2. Theme: "Global Culture Day" – Parents are encouraged to dress their child in 

traditional attire from different countries to help them experience and appreciate 

diverse cultures.   

3. Parents may prepare traditional foods from different countries for children to 

share, along with a brief introduction to their cultural significance. 

April 14 - April 26 
- Easter Holiday– 13 days of school break.   

- Classes will resume on Monday, April 28, 2025 

April 29 (Tuesday) 

K1 & K2 Individual and Class Photos / K3 Graduation and Class Photos   

- Dress Code: Full summer uniform.   

- Attendance is mandatory – no make-up sessions will be available.   

- Please refer to the notice or contact the class teacher for details. 



April 29 (Tuesday) 

April Parent-Child Fellowship: "Resurrection of Jesus"   

- Time: 3:00 PM - 4:15 PM   

- Parents and children who have registered should arrive at school by 2:50 PM.   

- For enquiries, please contact Ms. Wong Nga Man. 

Upcoming Events 

May 1 (Thursday) Labour Day Holiday (No school) 

May 2 (Friday) Teacher Development Day (No school) 

May 5 (Monday) Buddha’s Birthday Holiday (No school) 

May 6 (Tuesday) "Joyful Love" Parent Group - Session 3 

May 8 (Thursday) K2 & K3 Victoria Harbour Ferry Tour 

May 9 (Friday) 
K1 Parent-Child Visit to the Health Education Exhibition 

and Resource Centre 

May 15 (Thursday) K2 & K3 Visit to Hop Yat Church School 

May 16 (Friday) May Birthday Celebration 

May 20 (Tuesday) Joyful Love" Parent Group - Session 4 

Please note that the above schedule may be subject to changes due to weather, venue 

availability, or other factors. Parents are encouraged to reserve time for these events or 

arrange alternative care for their child. Kindly stay updated with the latest school 

announcements.   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

April 2025 School Calendar  

To: Amoy  College(Kindergarten), 

 

1. I acknowledge the flexible change to the summer uniform arrangement.   

2. My child □ will / □ will not participate in the K2 visit to Kowloon City Police Station.   

3. My child will / will NOT accompany the teacher to visit Hop Yat Church School.  

4. I  will / will NOT accompany the teacher to visit Hop Yat Church School (only one parent is allowed). 

 

 

Student Name: _________________ Class: ______________ Parent Signature and Date: ________________ 

 


